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AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 5 / 2023 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 4.7. 2023 on-line prostredníctvom aplikácie 

Teams 

Prítomní: 
Zamestnanecká časť: 13 Ospravedlnení: Pavel Lackovič, Juraj Marek, Vladimír Šály,  

Michal Tőlgyessy,  
 
Študentská časť: 6 Ospravedlnení: Juraj Stekla, Zoltán Szitás, Ján Šubjak 

 
Hostia: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., dekan fakulty 

RNDr. Soňa Kotorová, PhD., prodekanka pre bakalárske štúdium 
Ing. Stanislav Sojak, PhD., prodekan pre inžinierske a doktorandské štúdium  
doc. Ing. Andrej Babinec, PhD., prodekan pre medzinárodné vzťahy 
a spoluprácu s praxou 
prof. Ing. Martin Weis, DrSc., prodekan pre vedu, výskum a ľudské zdroje 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., tajomník fakulty 
doc. Ing. Ján Kardoš, PhD., predseda Fakultného výboru ZOO pri FEI STU 
prof. Ing. Viera Stopjaková, zástupkyňa FEI STU v RVŠ 
 

Prezenčná listina je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 
3. Aktuálne otázky FEI STU. 
4. Schvaľovanie návrhu Rozpočtu FEI STU pre rok 2023. 
5. Hlasovanie o Návrhu na zrušenie špeciálneho pracoviska „Výskumné centrum svetla a 

svetelnej techniky“ v Dojči. 
6. Schvaľovanie návrhu Organizačného poriadku FEI STU. 
7. Schvaľovanie návrhu Rokovacieho poriadku AS FEI STU. 
8. Schvaľovanie návrhu Zásad volieb do AS FEI STU. 
9. Príprava Harmonogramu volieb do ŠČ AS FEI STU na obdobie od 1.11.2023 do 31.10.2027. 
10. Voľba členov volebnej komisie pre voľby do ŠČ AS FEI STU. 
11. Rôzne. 
12. Záver. 

 

K bodu 1 / - Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 
zápisnice. 
Predseda senátu privítal všetkých prítomných na on-line zasadnutí. Prvé hlasovanie sa týkalo programu 
zasadnutia.  
 

Súhlasím s navrhnutým programom rokovania. 
Prítomní: 19 
Výsledky hlasovania   za: 19 proti: 0 zdržali sa: 0 
 
Program rokovania bol schválený, následne sa hlasovalo o overovateľoch. 
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Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 18 
Výsledky hlasovania   za: 18 proti: 0 zdržali sa: 0 

Overovatelia zápisnice boli schválení. 

Screenshoty hlasovaní o programe a overovateľoch tvoria prílohy č. 2 a 3 tejto zápisnice. 

K bodu 2 / - Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im bola 
poslaná mailom 8.6.2023.  
 

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého rokovania AS FEI STU. 
Prítomní: 17 
Výsledky hlasovania   za: 17 proti: 0 zdržali sa: 0 

Zápisnica č. 4/2023 bola schválená.  
 

Screenshot hlasovania o schválení zápisnice tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. 

K bodu 3 / - Aktuálne otázky. 
Predseda senátu odovzdal slovo dekanovi fakulty, ktorý informoval o nasledovnom: 

- došlo k podpisu memoranda o rozvoji malých modulárnych reaktorov,  
- po viac ako ročnom rokovaní s I3 došlo k uzatvoreniu medzinárodnej zmluvy o efektivite 

(Taiwan), 
- 28.6.2023 bol na AS STU schválený Štatút FEI STU, ktorý bude platný od 1.9.2023, 

- dekan vyslovil vďaku všetkým, ktorí na jeho príprave spolupracovali,  
- na MŠ sa pripravuje nová metodika rozdeľovania prostriedkov, ktorá by mala platiť od 

1.1.2024. 
Predseda senátu sa spýtal, či má niekto informácie na doplnenie, potom odovzdal slovo prof. 
Stopjakovej, aby poskytla informácie z Rady vysokých škôl Slovenska. Prof. Stopjaková informovala 
v zmysle tlačovej správy, ktorá tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice. 

K bodu 4 / - Schvaľovanie návrhu Rozpočtu FEI STU pre rok 2023. 
Predseda senátu opäť odovzdal sovo dekanovi, ktorý k rozpočtu uviedol nasledovné: 

- vychádzalo sa predovšetkým zo sumy neúčelovej dotácie, ktorá FEI pripadla prerozdelením 
z rektorátu (12,4 mil.), 

- došlo k zmenám, jednou z nich je, že dotácia pre excelentné tímy sa stala neúčelovou 
dotáciou,  

- oproti roku 2022 sú značne zvýšené náklady najmä na fixné výdavky, oproti minulému roku sa 
navýšili výdavky z dotácie približne o milión (výdavky na projekt ACCORD, spolufinancovanie 
AISu, ktoré prešlo z rektorátu na fakulty, navýšenie platieb za energie). 

K rozpočtu sa podrobnejšie vyjadril aj tajomník: 
- delí sa na 3 časti – rozpočet príjmov, rozpočet výdavkov a súvaha,  
- názorne cez koláčové grafy detailne predstavil jednotlivé položky. 

Predseda senátu poprosil predsedu EK, aby sa vyjadril k rozpočtu a k návrhu uznesenia o schválení 
rozpočtu. Senátor Kuzma povedal, že na zasadnutí komisie bol prítomný aj dekan fakulty, ktorý 
informoval o zložkách a tvorbe rozpočtu. Najviac sa hovorilo o energiách a mzdových výdavkoch, ktoré 
boli prehľadne rozpísané. K rozpočtu mala komisia 3 pripomienky, po ktorých zapracovaní odporúča 
AS FEI STU rozpočet schváliť. 
Tajomník reagoval, že pripomienky sú formálneho charakteru na doplnenie celkového obrazu a nič na 
celkových číslach nemenia. 
Dekan ocenil konštruktívny prístup EK k rozpočtu. 
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Predseda senátu otvoril diskusiu k rozpočtu. 
Senátor Halgoš mal pripravené otázky, ktoré prečítal. Ich celé znenie tvorí prílohu č. 6 tejto zápisnice. 
Jednalo sa najmä o informáciu, že v rámci optimalizácie nákladov na chod budovy FEI STU by malo 
prísť k sťahovaniu niektorých pracovísk, najmä na bloku A. 
Dekan zareagoval, že otázok je veľmi veľa a niekedy je menej viac. Spýtal sa, prečo si senátor Halgoš 
myslí, že si zamestnávateľ neváži prácu zamestnancov?  Senátor Halgoš uviedol, že vychádza z toho, že 
ak napríklad niekto celé leto obetoval vylepšeniu a skrášleniu priestorov pre študentov a potom iný 
rozhodne o sťahovaní, tak mu to tak príde. 
Dekan vysvetľoval, že práve v tom je optimalizácia - čo sa ušetrí na chode budovy, môže sa investovať 
práve do zamestnancov. K pripravovaným zmenám sa bude vypracovávať správa, kde by mali byť 
uvedené plusy a mínusy, aby sa zmeny uskutočnili čo najefektívnejšie. Nik nevie, ako sa jednotlivé 
ústavy budú vyvíjať a je preto na mieste, aby sa hľadalo riešenie aj v rámci sťahovania a približovania 
sa ústavov, ktoré majú spoločné prvky. Zatiaľ sa hovorí o 3 základných odboroch – elektrotechnika, 
informatika a kybernetika. Uvoľniť by sa mal najmä blok A, ktorého priestory by v budúcnosti mohli byť 
blokom inovácií a spojenia s praxou. Ušetrené prostriedky by bolo možné okrem zamestnancov 
investovať aj do rozvoja ústavov či rozvoja pedagogickej činnosti.  
Tajomník k veci doplnil, že reakcia senátora Halgoša je prirodzená. Zároveň podotkol, že dekan fakulty 
pracoval na dokumente, ktorý je analýzou priestorov a dal odpovede na otázky, ktoré pracovná 
skupina k tejto veci mala. Analýza potvrdila správnosť zámeru. Tajomník ešte doplnil, že určite 
prebehne diskusia, kde sa možno zrodia nové nápady. Ak sa uvoľní blok A, vznikne úzka spolupráca 
s firmami, ktoré si sami budeme vyberať a mali by byť pre fakultu prínosom. Pracuje sa na novom 
cenníku prenájmu priestorov, uvažuje sa nad konferenčným centrom, aby sa využil aj potenciál 
posluchární. 
Dekan ešte doplnil, že ak by mu na zamestnancoch nezáležalo, práve vtedy by nič nerobil. K zlučovaniu 
ústavov ešte podotkol, že sú malé ústavy, ktoré by možno v budúcnosti „neprežili“. Ide o to, aby 
fakulta ponúkla kvalitné ústavy, kvalitnú pedagogiku a kvalitný výskum. Cieľom je vytvoriť finančné 
a priestorové podmienky spolupráce, aby všetko fungovalo efektívnejšie. Krok, ktorý sa chystá, je síce 
náročný, ale určite má zmysel. 
Po diskusii navrhol predseda hlasovať o rozpočte. 
 

Súhlasím s návrhom rozpočtu FEI STU pre rok 2023. 
Prítomní: 20 
Výsledky hlasovania   za: 17 proti: 0 zdržali sa: 3 

Uznesenie 5.23.1 
Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej univerzity v 
Bratislave po zapracovaní pripomienok EK schvaľuje Rozpočet FEI STU v Bratislave. 
 

Screenshot hlasovania o rozpočte tvorí prílohu č. 7 tejto zápisnice. 

K bodu 5 / - Hlasovanie o Návrhu na zrušenie špeciálneho pracoviska „Výskumné centrum 
svetla a svetelnej techniky“ v Dojči. 
Dekan fakulty ozrejmil, že podnet na zrušenie pracoviska v Dojči dostal od prof. Beláňa a riaditeľa 
pracoviska, prof. Gašparovského s odôvodnením, že pracovisko už stratilo svoj význam, keďže  bolo 
vytvorené v rámci projektu, ktorý sa už ukončil. Boli dodržané všetky pravidlá. 
Prof. Beláň upresnil, že pracovisko už neplnilo svoju funkciu, monitorovacie obdobie už prešlo, nevidí 
v jeho pokračovaní ďalší zmysel. Všetok majetok je v Bratislave, pracovisko je teda aj majetkovo 
vysporiadané.  
Predseda navrhol o návrhu hlasovať. 
 

Súhlasím so zrušením špeciálneho pracoviska v Dojči. 
Prítomní: 17 
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Výsledky hlasovania   za: 17 proti: 0 zdržali sa: 0 

 Pracovisko v Dojči bolo jednomyseľne zrušené. 
 
Screenshot hlasovania o zrušení pracoviska v Dojči tvorí prílohu č. 8 tejto zápisnice. 

K bodu 6 / - Schvaľovanie návrhu Organizačného poriadku FEI STU. 
Dekan fakulty informoval , ako sa organizačný poriadok fakulty tvoril a ako sa doň zapracovávali 
jednotlivé pripomienky. Upresnil, že jednotlivé ústavy budú mať vlastné organizačné poriadky, ktoré si 
vypracujú podľa spoločného vzoru. Z jeho pohľadu je navrhnutý organizačný poriadok v poriadku. 
Predseda LK, senátor Halgoš doplnil, že komisia sa k organizačnému poriadku stretla 14.6.2023, 
úpravy, ktoré boli navrhnuté boli aj zapracované a za legislatívnu komisiu navrhuje AS FEI STU 
Organizačný poriadok FEI STU schváliť. 
Predseda senátu otvoril diskusiu - nik nemal otázky. Navrhol teda hlasovať. 
 

Súhlasím s navrhovaným znením Organizačného poriadku FEI STU. 
Prítomní: 18 
Výsledky hlasovania   za: 17 proti: 0 zdržali sa: 1 

 Uznesenie 5.23.2 
Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej univerzity v 
Bratislave schvaľuje Organizačný poriadok FEI STU v Bratislave. 

 
Screenshot hlasovania o organizačnom poriadku tvorí prílohu č. 9 tejto zápisnice. 

K bodu 7 / - Schvaľovanie návrhu Rokovacieho poriadku AS FEI STU. 
Predseda senátu uviedol, že rokovací poriadok je vážna vec – spomenul prípad z nedávnej minulosti, 
kedy na jednej z fakúlt STU odstúpila časť AS vrátane predsedu. Je preto nutné, aby nový rokovací 
poriadok počítal so všetkým, aby neprišlo k patovej situácii. 
Predseda LK Halgoš upresnil, aké zmeny v Rokovacom poriadku FEI STU oproti pôvodnému nastali – je 
značne rozšírený, je zadefinované, čo sú riadne a mimoriadne zasadnutia AS, sú zavedené možnosti 
realizácie zasadnutí senátu aj on-line formou, upresnilo sa predkladania návrhov.  
Predseda sa spýtal, či je v rámci on-line zasadnutí definovaná forma tajného hlasovania, na čo senátor 
Halgoš odpovedal kladne. 
Diskusia neprebehla, prešlo sa k hlasovaniu. 
 

Súhlasím s navrhovaným znením Rokovacieho poriadku FEI STU. 
Prítomní: 18 
Výsledky hlasovania   za: 18 proti: 0 zdržali sa: 0 

 Uznesenie 5.23.3 
Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej univerzity v 
Bratislave schvaľuje Rokovací poriadok AS FEI STU v Bratislave. 

 
Screenshot hlasovania o rokovacom poriadku tvorí prílohu č. 10 tejto zápisnice. 

K bodu 8 / - Schvaľovanie návrhu Zásad volieb do AS FEI STU. 
Predseda LK, senátor Halgoš povedal, že v nových zásadách boli odstránené len malé nedostatky.   
Predseda senátu opäť podotkol, že je nešťastným riešením, že študenti budú volení na 4 roky. Tým 
pádom sa ráta s vyšším počtom doplňujúcich volieb. Zároveň dodal, že budú asynchrónne posunutí 
oproti zvoleným zástupcom zamestnaneckej časti senátu. 
Diskusia nenastala, pristúpilo sa k hlasovaniu. 
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Súhlasím s navrhovaným znením Zásad volieb do AS FEI STU. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 20 proti: 1 zdržali sa: 0 

Uznesenie 5.23.4 
Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej univerzity  
v Bratislave schvaľuje Zásady volibe do AS FEI STU v Bratislave. 

 
Screenshot hlasovania o zásadách volieb tvorí prílohu č. 11 tejto zápisnice. 

K bodu 9 / - Príprava Harmonogramu volieb do ŠČ AS FEI STU na obdobie od 1.11.2023 do 
31.10.2027. 
Predseda senátu povedal, že voľby musia prebehnúť do 1.11.2023, nové predpisy musia byť dodržané. 
Predseda ŠČ AS FEI STU, senátor Tomčo upresnil, že dátumy nastavovali podľa nových zásad volieb, 
kde sú postupy pevne dané. Bol by za to, aby sa aj novým študentom v rámci úvodu do štúdia dostala 
informácia o konaní volieb. Samotné voľby rozvrhli do dvoch dní po 4 hodiny. 
Predseda je za to, aby kandidátka mala čo najvyšší počet kandidátov s dostatočným počtom 
náhradníkov. 
Diskusia neprebehla, prešlo s k hlasovaniu. 
 

Súhlasím s navrhovaným Harmonogramom volieb do ŠČ AS FEI STU. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 20 proti: 1 zdržali sa: 0 

 Predseda AS FEI STU skonštatoval, že harmonogram volieb bol schválený. 
 
Screenshot hlasovania o harmonograme volieb tvorí prílohu č. 12 tejto zápisnice. 

K bodu 10 / - Voľba členov volebnej komisie pre voľby do ŠČ AS FEI STU. 
Predseda ŠČ AS FEI STU povedal, že všetci navrhovaní kandidáti na členov VK s kandidatúrou súhlasia. 
Po spustení tajného hlasovania bolo predsedom LK zistené a oznámené, že je zle naformulovaná 
otázka pri mene Bc. Dominiky Bemberákovej - nevolí sa predsedníčka VK, ale iba členka. Hlasujúci túto 
informáciu vzali do úvahy, hlasovanie mohlo prebehnúť. 
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Predseda AS FEI STU skonštatoval, že členovia aj náhradníci za členov VK boli schválení.  

K bodu 11 / - Rôzne. 
Predseda senátu oznámil, že najbližšie zasadnutie senátu by sa malo zvolať do týždňa po začiatku 
nového semestra.  
Dekan podotkol, že ešte bude nutné popracovať na smerniciach, ktoré majú opodstatnenie, a rovnako 
aj na iných vnútorných predpisoch fakulty. 
Senátor Tomčo informoval, že v Študentskej časti traja študenti ukončili štúdium, opýtal sa, či je nutné 
vyhlásiť doplňovacie voľby. Predseda senátu doplnil, že takisto chýba 1 zástupca za UIM (odišiel prof. 
Juhás), činnosť senátu by to však nemalo narušiť. 

K bodu 12 / - Záver. 
Predseda senátu sa všetkým zúčastneným poďakoval za účasť a poprial pekné leto. 

 
 
 

prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 
predseda AS FEI STU 

Prílohy: 
 

1. Prezenčná listina 
2. Hlasovanie o programe 
3. Hlasovanie o overovateľoch zápisnice 
4. Hlasovanie o schválení zápisnice 
5. Tlačová správa zo zasadnutia RVŠ 
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6. Otázky k bodu programu zasadnutia AS FEI STU s názvom „Schvaľovanie návrhu Rozpočtu FEI STU 
pre rok 2023“ 

7. Hlasovanie o návrhu rozpočtu FEI STU 
8. Hlasovanie o zrušení pracoviska v Dojči 
9. Hlasovanie o znení Organizačného poriadku FEI STU 
10. Hlasovanie o znení Rokovacieho poriadku AS FEI STU 
11. Hlasovanie o znení Zásad volieb do AS FEI STU 
12. Hlasovanie o Harmonograme volieb do ŠČ AS FEI STU 

 
 

Overovatelia: 
 

doc. Ing. Martin Medvecký, PhD.  ______________________  

Tomáš Tomčo     ______________________ 

 

 

Zapísala dňa 4. 7. 2023: Slavomíra Mészárosová, tajomníčka AS FEI STU 


